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Styrelsemöte DL-Tomtägare- & Vägförening 
 DL-Tomtägare- & Vägförening 23 januari 2020 

 

 

Datum: Torsdag 23 januari 2020, kl 20.15-21.30  

Plats: Telefonmöte 

 

Närvarande: Jörgen Hjert (ordförande), Karina Godoy, Rune Brautaset, Tord Persson, Monika 

Gröning, Ted Ljungh, Ulrica Müntzing, Jürgen Reisig 

  

Dagordning:  

 

1. Godkännande av dagordning  

Tillägg Övrigt - trädavverkning (JR) (flyttas från VF) samt lukt pumpstationer 

  
2. Val av sekreterare & justerare  

Karina G sekreterare, Rune B och Jörgen H justerare 

 
3. Föregående protokoll - godkännande  

Godkänns till handlingarna 

4. Tomtägarföreningen  

a. Ekonomi (Monika) i. Saldo, status m-avgifter (TÄ som VF)  

• 13 obetalda medlemsavgifter för VF. Monika skickar påminnelse per post. Jörgen 

skickar information om kontoutdrag till Monika.  

• Saldo på Sparkonto 260.583kr och på Plusgiro 115.479kr 

• Lillemor på internrevision. Vi behöver rutin för framtida redovisning av 

midsommarfirande.  

 

b. Lantmäteriförrättning (Jörgen)  

Medlemsmöte lördag 21 mars 13.00 i i Paulinska skolans aula i Strängnäs.  

Kallelse skickas till alla fastighetsägare 6 veckor innan mötet.  

Viktigt ➔ delgivningskvitto följer med i kallelsen och måste skickas in även om man 

inte deltar i mötet. 

c. Hemsidan (Ulrica)  

Hemsidan redo för lansering måndag den 27/1. Monica och Ulrica administrerar men 

flera i styrelsen kan be om behörighet. Varje medlem måste skapa ett eget lösenord i 

samband med första besöket på hemsidan (www.djupvik-lundby.se ) 

d. Handlingsplan Bryggor (Rune/Jörgen) i. Se bilagda bakgrundsdokument  

Frågan har diskuterats i styrelsen i omgångar. Viktigt att fokusera på tidsatt 

handlingsplan inkl finansiering att presentera på årsmötet 2020. En arbetsgrupp (Ted, 

Rune och Jörgen H) under ledning av Ted får i uppdrag att ta fram förslag till nästa . 

Slutligt förslag att presenteras på årsmötet klart senast 15 maj. 

 

 

http://www.djupvik-lundby.se/
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e. Ansvar grönområden (Rune)  

Bordlades till nästa möte. 

 

f. Valberedning (Jörgen) 

För närvarande har vi ingen valberedning så det finns en del arbete att göra. Eventuellt 

kan revisorerna vara behjälpliga. Jörgen börjar med att prata med styrelsemedlemmar. 

 

g. Övrigt 

i. Trädavverkning (Jürgen R) 

JR informerade om kontakten med Trädhöjdaren, Birk Källström. Det handlar on 2-

3 dagars jobb. Monika påpekade att det endast finns 10 tkr upptaget i budgeten 

(TÄ). JH & JR jobbar vidare. 

 

ii. Lukt pumpstationer 

Dåliga lukten kvarstår. Monika har pratat med Sevab kundtjänst, som meddelar att 

man f.n. inte har någon lösning. JH lyssnar med Stefan Tenglund om hjälp i 

kontakten med Sevab. 

 

5. Nästa möte – TÄ som VF  

Telefon möte onsdag den 18 feb kl 20.00 

 

6. Vägföreningen  

a. Ekonomi (Jörgen)  

Sparkonto 306.73kr, Plusgiro 392.445kr. Utestående fakturor om ca 34 tkr. 13 medlemsavgifter 

saknas, Monika följer upp. Vi har fått in ersättningen från fiberprojektet till VF. 

 

b. Vägavstängning tung trafik (Jörgen) 

  i. Inkommen dispens  

 

c. Avverkning träd (J Reisig)  

Punkten tas under TÄ, Övrigt 

 

7. Avslutning  

 

 

Vid protokollet Justerare  

Karina Godoy Jörgen Hjert och Rune Brautaset 
 

 


